



Vogue 的灵性不止在于对使用者坐姿的关注,还表现于它能适应不同办公功能的需求。因为丰富的产品配置选择,无论主管位,职员桌,还是会议室, Vogue 都能轻松驾驭。

Intelligence of Vogue is not just pay attention to sitting posture of user, and it also could match diverse office functionality demand. Due to abundant product configuration selections, whether executive space, staff space or meeting room Vogue could easily match.



Vogue 提供多色靠背、坐垫选择,满足不同空间色系搭配需求。  
Vogue provide variety color of back, seat for choose, to match diverse match demand of color system.



CNH40STG.A 黑塑款  
CNH40-1STG.A 白塑款



CNH40STG.N 黑塑款  
CNH40-1STG.N 白塑款



CNH40TG.YK 黑塑款  
CNH40-1TG.YK 白塑款



CNL40STG.N 黑塑款  
CNL40-1STG.N 白塑款



CNL40TG.YK 黑塑款  
CNL40-1TG.YK 白塑款



CNL40TG 黑塑款  
CNL40-1TG 白塑款



CNL40BA 黑塑款  
CNL40-1BA 白塑款

W625\*D575\*H1165

W625\*D575\*H1165

W625\*D575\*H1165

W625\*D575\*H990

W625\*D575\*H990

W625\*D575\*H990

W625\*D575\*H990

## Sunon 圣奥

### 总部地址

中国·杭州市钱江新城市民街200号 圣奥中央商务大厦

### Company Address

NO.200 Citizen Street, Sunon Central Mansion qianjiang CBD, Hangzhou, China

TEL: +86 571 88166666 +86 571 87171168 PC: 310020

### 萧山生产基地

中国·杭州市萧山经济技术开发区宁东路35号

### Xiaoshan Production Base

NO.35 Ningdong Road, Xiaoshan Eco&Tec Zone, Hangzhou, China

TEL: +86 571 82833568 PC: 311200

### 海宁生产基地

中国·浙江省海宁市尖山新区安仁路6号

### Haining Production Base

NO.6 Anren Road, jianshan New Area, Ninghai, Zhejiang, China

TEL: +86 573 87800900 PC: 314415

www.isunon.com

服务热线: 4008 600 666

Sunon  
www.isunon.com

indo  
innovations  
www.indoinnovations.com

vogue

seating systems

148010021A





- 1、升降头枕      1、Adjustable headrest
- 2、升降腰托      2、Adjustable waist support
- 3、可升降扶手      3、Adjustable arm
- 4、自调节底盘      4、Adjustable base plate



自重式倾仰底盘在进行倾仰调解时，凭借特有的力学杠杆系统，无需费力后靠，通过使用用户自身重力就能完成倾仰动作，轻松调节坐姿。

Dead load tilting base adjust forward and backward through especial mechanical lever system. Without any strength the user's weight could accomplish forward and backward action, and easily to adjust sitting posture.



慧心灵性 智在自然  
以坐者为核心，模拟人体脊柱自然曲率，妥帖照顾使用者的腰颈习惯。Vogue，充满灵性的办公助手。  
Wisdom and intelligence, wisdom is in the nature.  
With users as the core, imitate human spinal curvature, proper protect users' waist and neck. Vogue is a office assistant full of intelligence.